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a r m a n m e l i . i r

پایان ثبت نام انتخابات بسکتبال
ایسنا: رامین طباطبایی به عنوان سومین 
کاندیدا، در انتخابات فدراسیون بسکتبال 
نام نویسی کرد. در حــالی  که تنها یک روز تا 
پایان زمان نام نویسی نامــزدها برای حضور در 
انتخابات فدراسیون بسکتبال باقی مانده است، 
رامین طباطبایی به عنوان سومین کاندیدا 
برای شرکت در این دوره از انتخابات ریاست 
فدراسیون بسکتبال، نام نویسی کرد. طباطبایی 
در حال حاضر نیز ریاست فدراسیون بسکتبال 
را بر عهده دارد و تا به این لحظه، اصلی ترین  
گزینه  برای در اختیار گرفتن ریاست فدراسیون 
بسکتبال به شمار می رود. پیش از این، حمید 
گرامیان و پوران عباسی نیز برای شرکت در این 

دوره از انتخابات ثبت نام کرده اند.  

مجمع عمومی کمیته ملی 
پاراالمپیک ۴ آبان برگزار می شود

ایسنا: مجمع عمومی کمیته ملی پاراالمپیک 
که خرداد امسال به دلیل کرونا به تعویق افتاده 
بود، چهارم آبان در سالن فارسی آکادمی ملی 
المپیک و پارالمپیک برگزار می شود. در این 
مجمع علاوه بر ارائه گزارشات مالی و عملکرد 
سال گذشته کمیته ملی پاراالمپیک، قرار است 
تکلیف خزانه دار و یک عضو از اعضای هیات 
اجرایی کمیته ملی پاراالمپیک نیز مشخص 
در حال حاضر محمود خسروی وفا  شود. 
رئیس، غفور کارگری نایب رئیس مردان، سیما 
لیموچی نایب رئیس زنان و محمد تابع دبیر 
اجرایی کمیته ملی پاراالمپیک است و هادی 
رضایی عضو افتخاری هیات اجرایی، محمدرضا 
مظلومی، سردار قاسم قاسمی، علی کشفیا، امیر 
ماندگارفرد و غلامرضا نوروزی اعضای اصلی 

هیات اجرایی کمیته ملی پاراالمپیک هستند.

خارجازمستطیلسبز

 می توانستیم »هالند« 
را با ۲ میلیون یورو بخریم 

مدیر اجرایی باشگاه اینتر فاش کرد زمانی که 
به عنوان مدیراجرایی در باشگاه یوونتوس فعالیت 
می کرد می توانست ارلینگ هالند را به خدمت 
بگیرد و لازم هم نبود پول زیادی بابت خرید او 
بپردازد؛ اما اشتباه او و همکارانش باعث شد که 
نتوانند این ستاره نروژی را جذب کنند. ماروتا 
گفت: یکی از بزرگترین اشتباهات دوران کاری 
من که بابت افسوی می خورم، به خدمت نگرفتن 
هالند بود. من آن زمان مدیراجرایی باشگاه 
یوونتوس بودم و ما این فرصت را داشتیم که با 
پرداخت 2 میلیون یورو او را از تیم مولد بخریم. 
درواقع به خرید او نزدیک هم شده بودیم. الان 
اما دیدن هالند در سری A غیرممکن است.  
باشگاه های ایتالیایی آنقدر پول ندارند که 

بخواهند او را به خدمت بگیرند.

دیـــدگــاه

تیم ملی ایران در رقابت های مقدماتی جام جهانی مقابل 
امارات به پیروزی رسید. در قیاس با 2 بازی قبلی مقابل سوریه 
و عراق در مصاف با امارات از لحاظ تاکتیکی و فنی افت کردیم و 
اگر خلاقیت بازیکنان تهاجمی ما و سیستم کمک داور ویدئویی 
VAR نبود به احتمال زیاد برنده نمی شدیم. برت .فن .مارویک 
شناخت خوبی از تیم ایران به دست آورده و به شاگردانش 
انتقال داده بود. سرمربی امارات راه های ارتباطی بین خطوط 
ایران را به درستی قطع کرده و از بازیکنان تیمش خواسته بود 
بیشتر چشم به ضدحملات داشته باشند. دراگان اسکوچیچ 
هم نتوانسته بود آن طور که باید به بازیکنان خود آگاهی دهد و 
مشهود بود امارات را به خصوص در نیمه اول دست کم گرفتیم. 
ایران در دفاع راست و چپ بازیکنان بسیار خوبی دارد اما نظر 
سرمربی تیم ملی اعتماد به نفرات فعلی است و البته از زمان 
ورود احسان حاج صفی در دفاع چپ شرایط بهتری پیدا کردیم. 
امارات از لحاظ فنی چیزی برای ارائه مقابل ایران نداشت اما از 
لحاظ تاکتیکی کاملا بر بازی سوار بود. بازگشت اخراج شجاع 
خلیل زاده شرایط را به سود ما تغییر داد چون شوک مثبتی 
به تیم داده شد. بازیکنان متوجه شدند امارات بر روند بازی 
تسلط یافته و تلاش مضاعفی کردند تا شرایط را به سود خود 
تغییر دهند. خوشبختانه 10 نفره نشدیم و ضربه ایستگاهی 
هم دروازه  ما را تهدید نکرد تا در وضعیتی برابر با امارات باقی 
بمانیم و در ادامه روی همکاری فوق العاده مهدی طارمی و 
سردار آزمون به گل برتری رسیدیم. در ادامه آزمون پنالتی را 
از دست داد و اگر این موقعیت طلایی را هدر نمی داد همانند 
طارمی گلزنی کرده بود. مهمترین نقطه قوت تیم ملی ایران 
خط حمله اش است. ما باید بازی را به سمتی ببرم تا بیشتر در 
یک سوم دفاعی حریفان باشیم نه اینکه به حریفان اجازه دهیم 
تا برنامه های تاکتیکی خود را پیاده کنند. به گفته فیفا تیم 
کشورمان در جام های جهانی 2014 برزیل و 2018 روسیه 
سبک خاصی را ارائه نکرده و در رقابت های انتخابی جام جهانی 
2022 قطر هم چنین نقصی در تیم ملی دیده می شود. یکی 
از دلایل فاصله داشتن با بازی همیشگی در مصاف با امارات 
این بود که به حریف اجازه دادیم شکل تاکتیکی مدنظرش 
را در زمین پیاده و سرعت بازیکنان کشورمان را کم کند. باید 
در انتقال توپ از دفاع به حمله کیفیت بهتری داشته باشیم 
و بدانیم کره جنوبی تیم باانگیزه، جسور و پرتلاش در روز 
بازی با ما خواهد بود، چون پیروزی در این مسابقه به معنای 
صدرنشینی اش است. ضعف هایی که در کارهای دفاعی هم 
داریم نباید در بازی با کره جنوبی تکرار شود و سرمربی تیم ملی 
ایران با بهره گیری از ویژگی های مثبت شاگردانش، چهارمین 
پیروزی را رقم خواهد زد تا با 12 امتیاز بخش مهمی از مسیر 

صعود را پشت سر بگذاریم.

خط  حمله؛ نقطه قوت تیم ملی  بعداز برد تیم ملی فوتبـــال کشورمان مقابل 
امارات حالا شاگردان اسکوچیـچ خود را آماده 
دیدار با کره جنوبی می کنند. مسعود معینی 
پیشکسوت فوتبال کشورمان در این خصوص 

صحبت کرد. 
  در مــورد رویارویــی ایــران مقابل 

کره جنوبی چه نظری دارید؟
 در شرایطی امن به مصاف امــارات رفتیم و 
در نهایت برنده شدیم اما فراموش نکنیم بازی 
مورد قبولی از ملی پوشان ندیدیم. ایران پس از 
کسب پیروزی مقابل سوریه و عراق جایگاه نسبتا 
مطمئنی در جدول برای خود ایجاد کرده و سطح 
انتظارات از این تیم بالا رفته بود. کاملا این موضوع 
مشهود بود امارات به شناخت خوبی از شکل 
بازی ایران رسیده و برای همین هم بازیکنان 
فن .مارویک،  خواسته های  موبه مو  تیم  این 
سرمربی تیمشان را در زمین پیاده کردند. در 
این مسابقه به خصوص در نیمه نخست ریتم بازی 
تیم کشورمان متاثر از بازی فیزیکی و دوندگی 
حریف قرار گرفت و چندان چنگی به دل نزد. 
یکی از بهترین تیم های ملی تاریخ ایران در اختیار 
سرمربی کروات قرار گرفته و او می تواند از این تیم 
به بهترین شکل استفاده کند و نتایج ماندگاری 
بگیرد. اسکوچیچ باید برای دیدار با کره جنوبی 
چاره اندیشی مناسب را داشته باشد و نگذارد تا 
شاگردانش بر مبنای شکل بازی رقیب در زمین 

حرکت کنند. 
 ما رکورد خوبی مقابل کره جنوبی داریم! 
11 سال از آخرین شکست مقابل این حریف 
شرق آسیا می گذرد و در ۶ بازی قبلی بازنده 
نبوده ایم. این موضوع از لحاظ روانی به سود تیم 
کشورمان خواهد بود، چون حریف با چند مساله 
از جمله حسرت پیروزی در این بازی مواجه است. 
کره جنوبی با هدف صعود به صدرجدول بازی 
خواهد کرد تا دروازه ایران را باز کند. کاری که 
سوریه، عراق و امارات موفق به انجامش نشدند. 
ستاره این تیم که در تاتنهام یکی از بهترین هاست 
در تیم ملی کشورش نمی تواند به آن اندازه موفق 
باشد چون هم تیمی هایش در تیم ملی نمی توانند 
مانند بازیکنان تاتنهام او را تغذیه کنند. در تیم 
ایران اسکوچیچ تدابیر کافی را به شاگردانش 
انتقال می دهد تا بتوانیم مهم ترین حریفمان را 

از پیش رو برداریم.

گفــتوگــو
مسعود معینی:

 بهترین تیم  ملی 
در اختیار 

»اسکوچیچ« است!

ایسنا: تیم ملی فوتبال زنان ایران از ۳0 دیماه در در 
جام ملت های زنان آسیا به رقابت با حریفان خود می پردازد. 
در این راستا و برای آماده سازی تیم، رئیس فدراسیون فوتبال 
خبر از برگزاری یک اردوی 10 روزه در بلژیک و برگزاری بازی 
تدارکاتی با تیم باشگاهی شارلوا داد. شهاب الدین عزیزی خادم 
اظهارکرد: پیرو نشست مشترکی که با مهدی بیات، مدیر باشگاه 
شارلوا در بروکسل داشتیم و توافق کردیم از ظرفیت های موجود 
برای پیشرفت فوتبال در بحث آموزش و بازی های تدارکاتی 
همکاری های لازم را انجام دهیم. برهمین اساس مقرر شد 
تیم ملی فوتبال زنان برای برگزاری یک اردوی 10 روزه و انجام 
دو دیدار دوستانه با تیم باشگاهی شارلوا به بلژیک سفر کند و 
مهمان این تیم باشد. او در ادامه اضافه کرد: روابط بین الملل و 
کمیته زنان فدراسیون فوتبال در حال مذاکره و اقدامات لازم 
جهت زمان برگزاری این اردو با باشگاه شارلواست و پس از 
مشخص شدن زمان این اردو، متعاقبا از طریق رسانه های رسمی 
فدراسیون فوتبال اطلاع رسانی خواهد شد. رئیس فدراسیون در 
پایان ضمن تشکر از بیات گفت: خیلی خوشحالم این همکاری 
مشترک بین فدراسیون فوتبال و باشگاه شارلوا منعقد شده 
است. امیدوارم این همکاری زمینه ساز تحولات مثبتی در 
فوتبال زنان کشور باشد و در آینده ای نزدیک این همکاری ابعاد 

گسترده تری نیز پیدا کند.

 مهاجم فرانسوی تیم فوتبال رئال مادرید گفت: از کودکی 
رویای کسب توپ طلا را داشتم. کریم بنزما که در حال حاضر 
به همراه تیم ملی فوتبال فرانسه خود را آماده رویارویی با 
اسپانیا در دیدار فینال لیگ ملت های اروپا می کند، یکی 
از ۳0 نامــزد کسب توپ طلا است. مهاجم 
فرانسوی رئال مادرید که فصل جاری را 
فوق العاده شروع کرده و در 10 بازی 
آمار 10 گــل زده و هفت پاس گل را 
از خود برجای گذاشته در تمجید از 
هم تیمی اش در تیم ملی فرانسه که 
گفته می شود تابستان آینده قصد دارد به 
رئال مادرید ملحق شود، اظهارداشت: 
امباپه به خاطر سنی که در آن 
است و نوع فوتبالی که ارائه 
می دهد، یک پدیده است. 
او بازیکن و پسر خیلی 
خوبــی اسـت. بنزمای 
۳۳ سالــه دربــاره 
برنامه اش برای پس 
از دوران حرفه ای اش 
خاطرنشــان کــرد: 
نمی دانم کــه آیــا به 
مربیگری روی خواهم آورد یا 
نه، اما چیزی که قطعی است 
این است که با فــوتبال در 
ارتباط خواهم بود و در تمام 
طول دوران زندگــی ام به 

فوتبال نزدیک خواهم بود.

فوتبالداخلی

بینالملل

مجتبیتقوی
 کارشناس فوتبال   

مهاجم پیشین تیم ملی گفت: ادبیاتی که در مورد تیم ملی به کار 
گرفته شده جای تعجب دارد و اگر قرار به استفاده از خوبان عالم باشد، 

دیگر نیازی به طارمی و آزمون نیست.
  جدایی از شهرخودرو

خداداد عزیزی درباره جدایی اش از تیم فوتبال شهرخودرو مشهد 
در حالی که به عنوان مشاور مدیرعامل انتخاب شده بود، اظهارداشت: 
به دلیل قراردادی که با یک پلتفرم داشتم و همینطور فعالیت در 
آکادمی فوتبال مجبور به رفت  وآمد بین تهران - مشهد بودم. با 
شروع مسابقات لیگ برتر نمی توانستم کنار شهرخودرو باشم و قطع 
همکاری کردم. در ابتدای حضورم بحث کمک به رضا مهاجری برای 
جمع وجور کردن تیم بود که این اتفاق افتاد و اردوی خوبی هم در 

تهران برگزار کردیم.
  حواشی 

وی در مورد حواشی زیادی که پیرامون شهرخودرو وجود 
دارد، تصریح کرد: تیم هایی که به صورت خصوصی اداره می شوند، 
حاشیه های خودشان را دارند. با این وجود، 95 درصد بازیکنان مدنظر 
مهاجری جذب شدند و اردوی خوبی هم در تهران پشت سر گذاشتند. 

شهرخودرو به خاطر اتفاقات گذشته با شروع مسابقات بازهم دچار 
حواشی خواهد شد. بحث شروع لیگ، نتایج، چگونگی پرداختی ها 

و... ممکن است حاشیه هایی ایجاد کند. 
  برد مقابل امارات 

عزیزی در خصوص برتری ایران برابر امارات و دیدار سه شنبه با 
کره جنوبی گفت: امارات در حد و اندازه ای نبود که ایران را شکست 
دهد. اگر 20 بازی دیگر با این تیم انجام دهیم، 1۶،17 بازی را 
می بریم و شاید در دو، سه بازی روی اتفاقات و حوادث شکست 
بخوریم، اما دیدار با کره جنوبی می تواند محک جدی برای تیم ملی 
باشد.  بازیکن پیشین تیم  ملی در خصوص افت تیم های قدرتمند 
شرق آسیا مثل ژاپن و کره جنوبی یادآور شد: کره جنوبی دقایق آخر 
موفق به شکست سوریه شد و ما هم به زحمت این تیم را بردیم. توپ 
علیرضا جهانبخش پس از برخورد به مدافع سوریه وارد دروازه این 
تیم شد. من تصور نمی کنم ژاپن و کره جنوبی ضعیف شده باشند و 

ژاپنی ها در دور برگشت بالا می آیند. 
  اسکوچیچ 

وی در مورد عملکرد دراگان اسکوچیچ، تصریح کرد: نسل خوبی در 

تیم ملی حضور دارد. ضمن احترام به اسکوچیچ  و کادرفنی تیم ملی، 
از درون دروازه گرفته تا خطوط دفاعی، هافبک و مهاجم بازیکنان 
خیلی خوبی داریم.  عزیزی ادامه داد: امیدوارم تیم ملی دچار حوادث 
نشود. ما فوتبالی ها اخیرا چیزهایی از »خوبان عالم« می شنویم که 
تن و بدنمان می لرزد! مطرح کردن چنین ادبیاتی جای تعجب دارد. 
امیدوارم فوتبال ملی ما آلوده خوبان عالم، جادو و جادوگری نشود. 
مرتب صحبت از خوبان عالم می کنند، در صورتی که بازیکنان تیم ملی 
زحمت می کشند و وصل کردن این چیزها به مسائلی که گفتم، 

خنده دار است. وقتی این حرف ها را می شنویم، مشکوک می شویم.
  صعود 

بازیکن پیشین تیم ملی فوتبال ایران افزود: برای صعود به 
جام جهانی در گروه خوبی قرار گرفته ایم و به غیر از کره جنوبی همه 
تیم ها تعطیل هستند! از طرفی، تیم ملی از علیرضا بیرانوند گرفته تا 
وحید امیری، مهدی طارمی و... ستاره های زیادی دارد. روی نیمکت 
بازیکنانی هستند که می توانند بازی کنند. با توجه به این همه 
پتانسیل و بازیکنان قوی نباید دنبال خوبان عالم باشیم. سال 1۳81 یا 
82 بود که در »پاس« بازی می کردم و شنیدم برخی  ها از خوبان عالم و 
کائنات صحبت می کنند. همانجا گفتم وقتی دنبال این مسائل هستید 
چه نیازی به خداداد عزیزی، جواد نکونام و... دارید؟ در تیم ملی هم 
اگر قرار به استفاده از خوبان عالم باشد، دیگر نیازی به مهدی طارمی،  

سردار آزمون و... نیست.

خداداد عزیزی: 
به غیر از کره جنوبی همه تیم ها تعطیل هستند!

    نشان شایستگی 
ولادیمیر آلکنو، سرمربی سابق تیم ملی والیبال 
کشورمان نشان شایستگی تاتارستان را رئیس جمهور 
دریافت کرد . بد نیست یادآور شویم نشان شایستگی به 
افرادی اهدا می شود که در زمینه توسعه اقتصاد، فرهنگ، 

ورزش و خدمات ارزنده ای ارائه کرده باشند.

         تمدید
باشگاه پرسپولیس قرارداد یحیی گل محمدی را برای 
دو فصل دیگر تمدید کرد. با اعلام باشگاه پرسپولیس 
یحیی گل محمدی با حضور در دفتر باشگاه، پس از دیدار 
و مذاکره با سیدمجید صدری قرارداد خود را برای دو 

فصل دیگر با پرسپولیس تمدید کرد.

          دکترای افتخاری 
مارکوس راشفورد مهاجــم منچستریونایتد به دلیل 
فعالیت های ویژه اش در راه مبارزه با فقر کودکان، به 
جوان ترین دریافت کننده دکترای افتخاری از دانشگاه 
منچستر تبدیل شد. او این جایزه را از فرگوسن دریافت کرد و 
عنوان کرد که حضور سرالکس برایش معنای ویژه ای داشت.

ت
شــ

سنو
عک

VAR  از حضور تماشاگران تا

اما و اگرهای میزبانی ایران  از کره جنوبی! 
آرمان ملی: تیم ملی فوتبال کشورمان در 
چهارمین دیدار خود در مرحله نهایی مقدماتی 
جام جهانی میزبان کره جنوبی است. در روزهای 
حضور  و  میزبانی  این  خصوص  در  گذشته 

تماشاگران صحبت های مختلفی شده است. 
 شک و شبهه 

حضور محدود تماشاگران در دیدار ایران و 
کره جــنوبی بحثی بود که از مــدت ها قبل 
شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس فدراسیون 
فوتبال مطرح کرد و حتی صحبت از حضور تعدادی 
از اعضای کادردرمان برای تقدیر از آنها برای مقابله 
با کرونا در دیدار با کره جنوبی به میان آمد. با این 
حال اول مهرماه با اعلام علیرضا رئیسی، سخنگوی 
ستاد ملی مقابله با کرونا فدراسیون فوتبال برای 
حضور 5 هزار تماشاگر درخواست داده بود که 
این ستاد برای حضور 10 هزار تماشاگر به شرط 
تزریق 2دُز واکسن مجوز داد. این اتفاقات در 
حالی رقم خورد که فیفا نیز از فدراسیون فوتبال 
پیگیری هایی در خصوص صحت و سقم حضور 
تماشاگران برای بازی ایران و کره جنوبی داشت 
و این فدراسیون حضور تماشاگر به شرط دریافت 
مجوزهای داخلی مرتبط با کرونا را تایید کرد. 
برای حضور تماشاگران، علاوه بر 5 هزار نفری که 
فدراسیون فوتبال درخواست کرده بود و 10 هزار 
نفری که سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا اعلام 
کرد، دو رقم 15 هزار نفر و 7 هزار نفر نیز مطرح 
شده بود که سهم کره ای ها 10 درصد آن و مابقی 
متعلق به تماشاگران ایرانی است. با این حال 
همچنان در خصوص ورود تماشاگران ابهاماتی 
وجود دارد و بحث فروش بلیت الکترونیک و تطابق 
کدهای ملی افراد واکسینه شده برای ورود به 
ورزشگاه مطرح است. از طرف دیگر گفته می شد 
فدراسیون فوتبال در موعد مقرر مکاتبات خود را 

انجام نداده است. 
 پاسخ دبیرکل 

حسن کامرانی فر سرپرست دبیرکلی فدراسیون 
فوتبال در مورد اینکه آیا تماشاگران مجوز حضور 
در دیدار ایران – کره جنوبی را دارند یا نه، گفت: 
ما 21 سپتامبر )۳0 شهریورماه( به فیفا نامه زده و 

اعلام کردیم که آمادگی حضور تماشاگران را در 
بازی با کره جنوبی داریم، اما همزمان باید شرایط 
حضور تماشاگران در این برهه از زمان را فراهم 
و کسب مجوزها وزارت بهداشت را دنبال کنیم. 
وی افزود: آن زمان که ما اعلام آمادگی کردیم، 
تعداد فوتی های کشور بالا بود، اما آمادگی ما از 
این جهت بود که می دیدیم روند خوبی در کشور 
پیش می رود و شرایط واکسیناسیون خوب است 
و روزانه یک میلیون نفر به تعداد افراد واکسینه 
اضافه می شود. ما می دانستیم در 20 روز باقیمانده 
تا بازی شرایط بهتر می شود. سرپرست دبیرکلی 
فدراسیون فوتبال خاطرنشان کرد: این بحث 
مطرح بود که تمام تماشاگران باید 2دُز واکسن را 
زده باشند و همچنین بحث PCR شد که دیدیم 
تماشاگران باید هزینه تست PCR را بدهند که 
در این شرایط نتوان این کار را انجام داد. تقریبا 
10 روز است که در حال بررسی شرایط هستیم، 
اما قطعا نتیجه نهایی درباره حضور تماشاگران 
از سوی فدراسیون اعلام خواهد شد. کامرانی فر 
تاکید کرد: از سوی فدراسیون فوتبال هیچگونه 
کم کاری صورت نگرفته و تمام نامه نگاری ها 
انجام شده است که 21 سپتامبر )۳0 شهریور( 
نامه را زدیم و 17 روز پیش این کار انجام شده 
است، در حالی که قانونا باید دو هفته قبل از بازی 

نامه نگاری صورت بگیرد و ما سه هفته قبل از 
بازی این کار را انجام دادیم. حتی 7 اکتبر هم نامه 
دیگری زدیم تا موضوع تعیین تکلیف شود. با این 
حال آنچه برای ما مهم است، این بوده که شرایط 
برای حضور تماشاگران با حفظ پروتکل ها باشد 
و همچنین بتوانیم همه چیز را لحاظ کنیم. وی 
ادامه داد: مهم این است که فدراسیون فوتبال 
در تاریخ 21 سپتامبر درخواستش را داده است 
و دوباره 7 اکتبر هم ایمیل زدیم و این موضوعی 
است که دوست  داشتیم همه بدانند. کامرانی فر 
در پاسخ به این سوال که اگر مشخص شود که 
تماشاگران می توانند در بازی با کره حضور داشته 
باشند، امکان بلیت فروشی وجود دارد؟ گفت: 24 
ساعت سایت باز می شود و بلیت فروشی صورت 
می گیرد. دبیرکل فدراسیون فوتبال راجع به 
حضور بانوان در ورزشگاه خاطرنشان کرد: در این 
خصوص هم تصمیم گیری شده است و اگر قرار 
باشد تماشاگران در ورزشگاه حضور داشته باشند، 

هم آقایان می آیند و هم بانوان.
VAR 

خداداد افشاریان درباره استفاده از VAR در 
بازی با کره جنوبی اظهارداشت: ما در بازی با 
کره جنوبی VAR خواهیم داشت و اگر AFC داور 
اعزام کند ما VAR آنلاین خواهیم داشت و اگر 

داوری اعزام نشود به صورت آفلاین در بازی با کره 
خواهیم داشتیم. ما در حال حاضر آماده استفاده 
از VAR هستیم و هیچ مشکلی نداریم و در حال 
حاضر توپ در زمین AFC است. آنلاین به این 
صورت است که اتفاقات بازی را همان لحظه داور 
بررسی می کند و تصمیم نهایی گرفته می شود. 
در صورت آفلاین هم بررسی های صحنه های 
بازی صورت می گیرد و ضبط می شود، ولی هیچ 
تصمیم آنی و فوری گرفته نمی شود. وی که با 
رادیوتهران گفت وگو می کرد، ادامه داد: با توجه 
به اینکه قراردادی که ما با شرکت بلژیکی بستیم، 
ولی ظاهرا شرکتی که AFC کار می کند یک 
شرکت دیگر است و این مشکل حقوقی است که 
باید بین فیفا و AFC حل شود. ما ان شاءا... بتوانیم 
با همین تیم VAR بلژیکی می توانیم بازی های 
لیگ را هم برگزار کنیم. از طرف دیگر حیدر 
سلیمانی کارشناس داوری در گفت وگو با فارس، 
در مورد اینکه رئیس کمیته داوران اعلام کرده 
 VAR اگر کنفدراسیون فوتبال آسیا به ایران داور
بدهد، از این سیستم به صورت آنلاین در بازی ایران 
و کره جنوبی استفاده می شود و در غیر این صورت 
به صورت آفلاین استفاده می کنیم، اظهارداشت: 
خیلی خوش بینانه است که ما از VAR آنلاین در 
بازی ایران و کره جنوبی استفاده کنیم چون اگر 
بخواهیم تمام زیرساخت ها را هماهنگ کنیم، 
کمتر از ۶ ماه طول نمی کشد. البته اگر تحریم 
نبودیم می توانستیم زودتر به نتیجه برسیم اما با 
این شرایط کشورهایی مانند انگلیس و آلمان که  
VAR را ساپورت می کنند با ما مشکل دارند. وی 
افزود: در سیستم آنلاین VAR گزارش آنلاین در 
اختیار شرکت های مربوطه هم قرار می گیرد به 
 VAR همین خاطر امکان اینکه سیستم آنلاین
را داشته باشیم خیلی سخت است. فکر می کنم 
کنفدراسیون فوتبال آسیا به این سمت می رود 
که مانند والیبال در مسابقات ویدئوچک داشته 
باشیم. در ژاپن هم از همین سیستم استفاده شد 
و آنها VAR نداشتند. صحنه های موردنظر توسط 
سیستم ویدئوچک بررسی می شود و به نظر داور 

می رسانند که تصمیمش را عوض کند.

خـــبر

ساروی و یوسفی طلای جهانی را صید کردند

 ایران سلطان فوق سنگین جهان کشتی 
 پایان انتظار 7 ساله با طلای ساروی

آرمان ملی: در ادامه رقابت هــای جهانی کشتی فرنگی در نروژ، 
ملی پوشان ایران به میدان رفتند و موفق شدند توسط »ساروی« 

و »یوسفی« به 2 مدال طلا برسند. 
 طلای ساروی

در وزن 97 کیلوگرم محمدهـادی ساروی پس از 
استراحت در دورنخست در دوردوم با نتیجه ۶ 

بر 4 آرتورسارگسیان از روسیه  را مغلوب کرد. 
وی در دوربعد و در مرحله یک چهارم نهایی 
با نتیجه 9 بر یک گئورگی .ملیا از گرجستان 
را از پیش رو برداشت و به مرحله نیمه نهایی 
راه یافت. وی در این مرحله مقابل نیکولوز 
کاخلاشویلی از ایتالیا با نتیجه 5 بر صفر 

به پیروزی دست یافت و راهی دیدار فینال 

شد. ساروی در دیدار پایانی الکس .زوکه از 
مجارستان را با نتیجه ۳ بر یک مغلوب کرد و به 

مدال طلا دست یافت.
 طلای  یوسفی

در وزن 1۳0 کیلوگــرم علــی اکبر 
یوسفی پس از استراحت در دوراول 

در دوردوم با نتیجه ۶ بر یک داوید 
اوواسپیان از ارمنستان را مغلوب 

کرد و به مرحله یک چهارم نهایی راه 
یافت. وی در این مرحله با نتیجه 2 بر یک 

اسکار .مارویک از نروژ را از پیش رو برداشت 
و راهی مرحله نیمه نهایی شد. وی در این 
مرحله با نتیجه 2 بر یک از سد یاسمانی 

آکوستا فرناندز از شیلی گذشت و به دیدار فینال راه یافت. یوسفی در 
این دیدار با نتیجه 5 بر یک زورابی گدخوری دارنده مدال برنز اروپا از 

مدال های برنز روسیه  را از پیش رو برداشت و صاحب مدال طلا شد.
در وزن 77 کیلوگرم محمدعلی گرایی در دور اول با 
نتیجه ۶ بر یک آیک .مناتساکانیان از بلغارستان را مغلوب 
کرد. وی در دوربعد مقابل  گلا.بولکوادزه از گرجستان 
قرار گرفت و وی را با نتیجه ۶ بر یک شکست داد و راهی 
مرحله یک چهارم نهایی شد. گرایی در این مرحله مقابل 
رومن ولاسوف قهرمان جهان و المپیک از روسیه  با 
نتیجه 10 بر یک مغلوب شد و با توجه به حضور این 
کشتی گیر در دیدار فینال، گرایی به گروه بازنده ها 
رفت. وی در این گروه مقابل تمرلان .شادوکایف از 
قزاقستان  با نتیجه 9 بر صفر به پیروزی دست یافت 
و به دیدار رده بندی رفت. وی در این دیدار در یک 
مبارزه تماشایی با نتیجه 9 بر صفر تاماس لوای از 
مجارستان را از پیش رو برداشت و به مدال برنز دست 
یافت. پیش از این در وزن 82 کیلوگرم  پژمان پشتام به 

مدال برنز رسیده بود.


